





## Mr LIANG Chunxiao

Director, The Pangoal Institution Ageing Society Studies Centre

Director of The Pangoal Institution Ageing Society Studies Centre, Member of Aging Society 30 Forum, Member of Information Societythe 50 Forum, President of the Health Branch of China Geriatric Health Association, Senior Advisor of Ali Research Institute, former Vice President of Alibaba Group and Director of Ali Research Center. I have long been committed to the research and promotion of e-commerce, the information society, the aging society, as well as business innovation and social innovation. In 2018, we jointly launched

and established the Aging Society 30 Forum and The Pangoal Institution Ageing Society Studies Center to promote the research, exchange and influence of aging and aging society, and to promote social innovation, policy, industry and social transformation of aging society.







**徐永光先生** 盤古智庫老齡社會研究中心主任

盤古智庫老齡社會研究中心主任,老齡社會30人論壇成員,資訊社會50人論壇理事,中國老年保健協會康養分會會長,阿裡研究院高級顧問,曾任阿裡巴巴集團副總裁、阿裡研究中心主任,長期致力於研究和推動電子商務、資訊社會、老齡社會,以及商業創新和社會創新。2018年共同發起和創立老齡社會30人論壇、盤古智庫老齡社會研究中心,推動老齡化與老齡社會研究、交流和影響力,促進老齡社會創新、政策、產業和社會轉型。